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 الملخص:
 لغيره متعقباً ضعفاً، أو صحة أسانيدها على المُلَقّن ابن حكم التي الأحاديث من نماذج دراسة إلى تهدف تطبيقية؛ دراسة البحث هذا يعتبر

 .لهم مخالفته سبب بيانه مع المحدثين، من

 براعة البحث وأبرز. التعقب لمفهوم توضيح وعلى المنير، البدر وبكتابه ن؛المُلَقّ ابن بالإمام تعريف على أيضاً البحث هذا اشتمل وقد

 .النقد في عليها اعتمد التي موارده وكثرة اطلاعه؛ وسعة الأسانيد؛ نقد في المُلَقّن ابن الإمام

 كلمات مفتاحية:
 .الأسانيد على الحكم المنير، البدر كتاب المُلَقّن، ابن تعقبات،

Takabbat Imam Ibn Almulaquin Related to Modern Governance, 

Evidence in his Book, "Albader Al Muneer" 
Abstract 

This research is considered an applied study aimed to collect samples of the traditions the ascription of 
which was judged by Ibn almulaquin in terms of their validity and weakness tracking other speakers and 
showing the reasons for contradicting them. This research also included introduction to Imam Ibn 
almulaquin and his book Albader Al Muneer explaining the concept of tracking. The research showed the 
skills of Imam Ibn almulaquin in criticizing ascriptions, his wide knowledge and the abundance of the 
recourses on which he relied on in his criticism. 

Keywords: 

Takabbat, Ibn Almulaquin, Albader Al Muneer Book, Judging the Grounds. 
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